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Title (EN) AROMATHERAPY SUPPORT FOR THE HUMAN BODY 

(FR) SUPPORT D'AROMATHÉRAPIE DESTINÉ AU CORPS HUMAIN 
Abstract: (EN)An aromatherapy support for the human body comprises at least one elastically

yielding bearing layer (2, 5; 22, 25; 32, 35; 42) adapted to support at least one part of the
human body to be subjected to aromatherapy and made of a polymeric base material,
selected from the group comprising polyurethane foams and polyurethane foams with
shape memory properties. The base material is uniformly added during the expansion step
with plant essences extracted from at least one plant having aromatherapy properties,
such as essential oils and/or fragrances mixed with the polyurethane base material in a
percentage from 1% to 10%, relative to the weight of the base material. 
(FR)La présente invention concerne un support d'aromathérapie destiné au corps humain
qui comprend au moins une couche de support à déformation élastique (2, 5 ; 22, 25 ; 32,
35 ; 42) conçue pour supporter au moins une partie du corps humain à soumettre à
l'aromathérapie et constituée d'un matériau de base polymère, choisi dans le groupe
constitué par des mousses de polyuréthane et des mousses de polyuréthane présentant des propriétés de mémoire de forme.
Pendant l'étape d'expansion, le matériau de base est additionné uniformément d'essences végétales extraites d'au moins une plante
ayant des propriétés d'aromathérapie, telles que des huiles essentielles et/ou des parfums mélangés avec le matériau de base de
polyuréthane selon un pourcentage allant de 1 % à 10 % par rapport au poids du matériau de base. 
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